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Janne Berg

Fra: Karl Johan Legaard

Sendt: 22. september 2016 17:10

Til: pia schmidt

Cc: Janne Berg

Emne: SV: ang. planforslag Rosenvænget

Kære Pia Skov 

 

Jeg er helt enig med dig i, at det er vigtigt, at der er et bredt udvalg af boliger til rådighed i Viborg Kommune.  

 

Vi giver i planforslaget flere muligheder i forhold til boliger i området.Der kan både bygges egentlige parcelhuse og 

tæt/lav byggeri (rækkehuse, kædehuse og lign.).  

 

Vi kan ikke i planlægningen bestemme om der skal bygges ejerboliger eller lejeboliger.  Det er jo heller ikke 

kommunen, der bygger boligerne, men enten private eller boligselskaberne. 

Kommunen søger gennem planlægningen at give mulighed for at der kan bygges både store og dyre parcelhuse og 

mindre og billigere rækkehuse. I vores samarbejde med boligselskaberne søger vi også at sikre, at der er billigere 

boliger til leje.   

 

Med venlig hilsen 
 
Karl Johan Legaard 
Planchef 
 

Højreklik her for at hente billeder. For at beskytte dine personlige oplysninger har Outlook forhindret automatisk hentning af dette billede fra internettet.
http://www1.viborg.dk/signature/viborglogo.gif
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www.viborg.dk 

Fra: pia schmidt [mailto:pia1skov@gmail.com]  

Sendt: 11. september 2016 14:55 

Til: Karl Johan Legaard <kjl@viborg.dk> 

Emne: ang. planforslag Rosenvænget 

 
Kære planchef Karl Johan Legaard Jensen 
 
Jeg har modtaget mailen fra dig med et planforslag ang. Rosenvænget og Viborg kommunes ønsker til den 
fremtidige bebyggelse i området. 
 
Det er svært at vurdere, hvad kommunen har tænkt sig, men det lader ikke til, at jeg som enlig forsørger, 
ansat i det offentlige, har nogen muligheder for at det kan blive min nye bolig.  
 
Der står i forslaget "blandet boligbebyggelse", men jeg har ikke med min indkomst råd til et stort hus. Hvad 
har kommunen gjort sig af tanker om, hvem som får mulighed for at bosætte sig i disse boliger? 
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Der er vel også folk som flytter til byen med en lavere indkomst og der forventes vel også flere unge i 
banebyen. 
 
Jeg havde håbet på lejeboliger, mindre beboelser, rækkehuse til mennesker med en mindre indkomst, 
studerende m.v. 
 
Hvad har Viborg kommune af planer til os?  
 
Mvh  
Pia Skov 
Søndermarksvej 33 
 
 
 


